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Reactie op het 100 leden initiatief ALV_KNGF, d.d. 16-11-2022

Woensdagavond heeft de ALV van het KNGF ingestemd met een 100-ledeninitiatief. Dit
100 leden initiatief biedt de mogelijkheid via een extra ALV het kwaliteitshuis voor
onbepaalde tijd te schorsen als een verzekeraar afzonderlijke elementen uit het
kwaliteitshuis opneemt in haar contracten.

Dat is in strijd met de uitgangspunten van het Keurmerk. Deze zijn altijd geweest dat we
werken aan kwaliteit van zorg met onszelf in de regie, vanuit de wens optimale zorg voor
de patiënt te kunnen leveren en vanuit de trots op ons vak. Daarnaast is het van
fundamenteel belang dat praktijken die extra activiteiten ontplooien dit objectief kunnen
aantonen in het praktijkregister. Wij hebben de regie over kwaliteit en willen die niet
afhankelijk maken van de gedragingen van één of meerdere verzekeraars.

Het 100-ledeninitiatief werpt daarmee een blokkade op voor de samenwerking tussen SKF
en KNGF; een situatie die wij ten zeerste betreuren. Dit wordt bevestigd in de uitkomst van
onze deelnemersraadpleging, waarin bijna 80% van de respondenten akkoord gaf aan de
samenwerking met het KNGF, maar slechts 38 % wilde deze samenwerking voortzetten
als het 100-ledeninitiatief zou worden aangenomen.

Wij hebben vorige week het bestuur KNGF dan ook laten weten dat wij met de huidige
situatie niet over kunnen gaan tot ondertekening en hebben voorgesteld volgende week
verder met elkaar te spreken. Wij willen de lijn graag openhouden, maar zonder dat het
DNA van ons Keurmerk wordt aangetast. 

 

 
Uitslag deelnemersraadpleging
Vorige week hielden we twee informatieavonden over het samengaan met het KNGF. De
avonden waren als gebruikelijk een plezierig samenkomen waarin iedereen de ruimte
kreeg om het gesprek te voeren. Als bestuur is het een genoegen om deze bijeenkomsten
mee te mogen maken. Ook is er iedere keer wel iemand in de groep die weer een nieuw
perspectief inbrengt waar we allemaal ons voordeel mee doen. Zo ook deze keren.
Daarnaast waren de info avonden de opmaat voor de deelnemersraadpleging. De
uitkomsten van deze raadpleging, die nog 4 dagen open stond na de laatste bijeenkomst,
laten niets aan de interpretatie over. De mening van onze deelnemers is duidelijk:
samengaan met het KNGF, mits onder de juiste voorwaarden.
Om precies te zijn, bijna 80% is voor samengaan met het KNGF;
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De mate waarin we daarvan overtuigd zijn kan verschillen, immers als je twijfelt met lichte
voorkeur is dat iets anders dan er volledig voor gaan. Ook dat hebben we uitgevraagd, en
ook dat levert hetzelfde beeld:

Het beeld verandert wanneer we rekening houden met de uitslag van het 100
ledeninitiatief, dat op het moment van afname van deze vragenlijst nog niet bekend was.
Op het antwoord of we nog steeds de fusie moeten aangaan als het ledeninitiatief wordt
aangenomen, is nog maar een 38% positief.
 
Het beeld is dus duidelijk. Samengaan met KNGF voor de aanname van het 100 leden
initiatief: doen. Nu het 100 ledeninitiatief is aangenomen is daar nog slechts een
minderheid voor te vinden. Dat lijkt een duidelijke uitspraak; met deze uitspraak zetten we
de samenwerking on hold. Wat de keuze voor ons beleid bemoeilijkt, is dat de inhoud en
de consequenties van dit initiatief niet voor iedereen heel scherp zijn. Bovendien weten we
nog niet hoe het KNGF-bestuur met de uitslag zal omgaan. Vooreerst stellen we onze
keuze uit en gaan in gesprek met het KNGF-bestuur. Het moge duidelijk zijn dat wij zeer
teleurgesteld zijn in de huidige situatie en hopen op uw begrip voor dit uitstel.
Vanzelfsprekend komen we wanneer we nieuwe informatie hebben bij u terug.

 
Contributie 2023. Inflatie, indexering, BTW en begrip

De inflatie is hoog, de tarieven houden deze bij lange na niet bij. Praktijken komen
daardoor onder een toenemende financiële druk te staan. Hoe houd je de praktijk nog
rendabel? Hoe kun je nog een redelijk salaris betalen aan werknemers en praktijkhouders?
We hebben het, financieel gezien, zwaar in de fysiotherapie.
Wij willen wij al het mogelijke doen om uw situatie niet nog verder te bemoeilijken. We
zullen daarom de tarieven niet verhogen. Dat betekent voor het Keurmerk een
achteruitgang in koopkracht ter grootte van de inflatie, zo rond de 16%. Wij kunnen dat
dragen omdat we samen, deelnemers, kantoor en bestuur, altijd een ‘lean and mean’
bedrijfsvoering hebben gehanteerd. Samen hebben we daarmee een eigen vermogen



opgebouwd dat wij voor het komende jaar zullen aanspreken.
Er is echter wel een grote maar. Voor de afgelopen jaren hebben we met de
belastingdienst een regeling kunnen treffen waardoor we geen BTW hoefden af te dragen.
Dat is uniek want vergelijkbare registers moesten dit wel. De belastingdienst heeft echter
laten weten dat deze situatie per 1 januari 2023 wordt beëindigd. Per 1 januari zullen we
dus 21% BTW moeten heffen boven op onze tarieven. Dat betekent helaas dat
therapeuten en praktijken die zelf geen BTW terug kunnen vragen, de BTW extra moeten
betalen over 2023. We zullen de komende weken nog goed kijken of we ergens anders
nog kosten terug kunnen dringen, maar houdt u alvast rekening met een verhoging als
gevolg van de BTW-verplichting. Jammer, maar dit ligt helaas buiten onze macht.
 

 

Voorkeuren aanpassen?
Updaten of uitschrijven.
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